
 
 

Jegyzőkönyv a Bolyai kollégium 2025.02.25-i üléséről 
 
A választmány minden tagja jelen van az ülésen, a jegyzőkönyvet Csóka Péter alelnök vezeti. 
Tervezett napirend: 

● Interkoll minősülés 
● Újbuda pályázat 
● Interkoll ülés beszámoló 
● Alumni program brainstorming 
● Baráti kör és Kollégiumi tanács kérdése 
● Szabályzatokban szereplő kötelezettséget teljesítésének ellenőrzése 
● “Rövid ügyek” 

 
Könyvtár selejtezés: 

● Kevesebb asztal marad, a pingpong asztalt is le tudjuk selejtezni gond nélkül. 
Újbuda pályázat: 

● Árajánlatokra van szükség a használati eszközökről. 
Késa interkoll beszámolója: 

● Bokonf plakátok kihelyezése megtörtént 
● Bokonfra szeretnének nézők is jelentkezni 
● Következő ülés április 17. 

Gergő információi a Baráti körről és a szabályokról 
● Horváth András részt vett még Kollégiumi tanácson, jó lenne elérni 
● Baráti kör elérése a szabályzat-módosításokhoz 

○ A tagjainak listáját megszerezni és a tagokat megkeresni 
● Vannak a szabályzatban kötelezettségeink, mint a JK kiküldése a rektorhelyettesnek 

○ Lehetne egyben írni nekik, hogy mikor ülésezünk és hol érhetőek el a 
jegyzőkönyvek stb. 

○ Az ilyen kötelezettségek forrását megtalálni a szabályzatokban. 
Andris “rövid ügyei” 

● Lesz kondi felújítás 
○ Az igényeket majd felmérjük a kollégisták körében 

● Csütörtök este előadóinak kérdése 
○ Jövőre átgondolni, hogy az ELTE TTK-ról mennyi előadót hívjunk 

 
● Március 20-án Karikó Katalin fog előadni CsütEstén 

○ Kiküldeni az ELTE TTK felületeire is 
○ Jelentkezők számának kérdése 

■ Nem kötjük jelentkezéshez az eseményt, de sok emberre számítunk 
○ Helyszín kérdése 
○ Kollégistáknak a social media felületek hirdetése 

■ Többször is kirakni 
○ Facebook esemény létrehozása 

● Elromlott mosogató megjavítása 



 
 

○ Szilárd többször is beszélt az illetékes szerelőkkel, akik azt mondták, hogy 
aktívan dolgoznak a probléma megoldásán, Andris ezt kérdőre vonta. 

● 007-es zárak “feltörése” 
○ Minden reményünk szerint fúró nélkül megoldható 

● Új hűtő beszerzése 
○ Nem tudunk róla többet, mint hogy folyamatban van 

 
Interkoll minősülés 

● A 2022-es anyag átírása 
● Van néhány dokumentum, ami kisebb-nagyobb módosításra szorul 

○ Szocializáció - Bendi 
○ Szakmaiság - Geri 
○ Önkormányzatiság - Matyi 

● Jövő hétre elkészíteni a dokumentumokat 
● Szilárd emailje a kollégisták eredményeiről 

Glück Kriszti részt vett a választmány további részén. 
Alumni projekt brainstroming: 

● Vision board 
● Időrend 

○ Kommunikációs kampány 
■ Minél több alumni tagot megkeresni 
■ Felvenni a kapcsolatot az ELTE almunival 
■ Közös fórum létrehozása (pl. Discord) 

○ Adatbázis építés 
■ A tagok adatait tárolni, kezelni 

○ Karriernap 
■ Tavaszi alumni esemény 
■ Április 27-én lesz 

○ Hosszútávú együttműködés 
■ Tárgyi, felajánlások kérdése 
■ Konkrét koncepcióval kell állni hozzájuk 

● Mire kell pénz/támogatás 
○ Igényfelmérés a kollégistáknak 
○ Villanyzongora? 
○ Régi eladása? 
○ Kanapék a társalgóba? 

○ Bolyai születésnap 
■ Őszi alumni esemény 

● Bolyai alapítvánnyal kapcsolat felvétele 
A választmányt 20:40-kor Szilárd zárta. A következő választmány időpontja 2025.03.03 19:00. 
 
   ___________ 

Csóka Péter  
alelnök 


